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  - Tek je početak školske godine i tek se navikavamo i uhodavamo,   tako da na početku ništa
posebno ne znam, meni deluje da je sve u redu. Već sam se navikla ranije na sve ovo tako da
mi je ovo normalno. Za dete ćemo videti, malo kasnije, kako mu ide.
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